
 
 
Styrelsemöte 2 2024-02-27 
Plats: Föreningslokalen, Tvetgatan  
 
Dagordning: 

1. Mötet öppnas 

2. Närvaro 

 

Ordinarie:  

Jerker Hällqvist 

Katarina Vallström  

Carola Bruhn 

Åsa Lindström 

Peter Ohlsson 

Thomas Andreasson 

 

Suppleanter: 

Liz Malmenlid 

Mattias Anderström 

Lars Malmgren 

 

Övriga:  

Björn Askenbäck 

 

Frånvarande:  

Olof Lewin 

 

 

3. Val av justerare: Peter Ohlsson 

4. Godkännande av dagordningen 

5. Genomgång av senaste mötesprotokollet 

6. Laddstolpar – status 

Naturvårdsverket beslutat om stöd för laddstolpar (max 800 tkr/15 tkr per laddstolpe) 

Arbetsgrupp kring laddstolpar: Jerker, Åsa och Olof – presenterar förslag för styrelsen.  

7. Rapporter/skrivelser 

Bilar som parkerar inom området, är ett problem. Bättre kontakt med Controlla kring detta. 

8. Pågående- eller utfärda arbeten 

- Be BTLe att sätta ut farthinder för att dämpa farten hos cyklister/mopeder. 

- Dränering vid tennisplanen är påbörjan.  

- Grävt bakom Kungälvsbostäders hus för att få bort vatten.  

- Mycket vatten även vid gångbanan upp mot Fontin.  

- Kompisgunga placerad vid uteplatsen nedanför Kungälvsbostäder och gamla gymmet är 

bortplockat. Kommer nya utemöbler inom kort.  

- Inventering av södra området, gällande eventuell asfaltering av området. Vi beställer en 



röröversyn av rören och dräneringarna som ligger i marken innan vi asfalterar.  

- Sopning av parkeringsplatser sker i början av april  

9. Laget runt 

V 11 – påbörjar hissbyten i brf. En månad per/uppgång. Det kommer medföra arbetsfordon 

kring deras hus.  

Ett arvode för styrelsemöte saknas för Liz, detta protokollförs och läggs på ersättning för 

2024.  

Eken ovan Tvetgatan 267 är stort och skulle behövas beskäras. Arborist kallas, och kollar 

dessutom på björkarna. Björn beställer detta.  

 

10. Övriga frågor 

Formulär på hemsidan för felanmälningar? Vi kollar upp.  

 

Inkommen fråga: Om okej att sätta upp tält på allmän yta, vid studentfirande i juni.  

Beslut: Dialog med grannar inför, och minimalt slitage på gräset.  

 

Ny återvinningscontainer för kläder och textilier. Kommer inom kort att placeras vid 

återvinningscentralen, Tvetgatan.  

 

Fjärrvärmespill: Avvaktar för att se vad Kungälvsbostäders hus förbrukar.  

 

Moms: Moms på samfällighetsavgifterna sedan 2022. Detta fattade högsta 

förvaltningsdomstolen beslut att det inte ska vara, så nu behöver HSB ändra våra avgifter 

(25%). 

”Inte moms för samfällighetsföreningar – enligt Högsta förvaltningsdomstolen. Högsta 

förvaltningsdomstolen anser i fyra domar att samfällighetsföreningar inte ska ta ut moms vid 

uttaxering av bidrag till sina medlemmar. Domstolen ändrar därmed Skatterättsnämndens 

förhandsbesked och underkänner Skatteverkets uppfattning.” 

Vi inväntar hur HSB hanterar detta.  

 

 

11. Kommande möten:  

  

Styrelsemöte 3 måndag 25 mars  

Styrelsemöte 4 måndag 29 april -börjar med rundvandring runt området. 

 

 

Samtliga möten är vid föreningslokalen, Tvetgatan 199, klockan 18:00 om inget annat anges.  

Kallelse kommer.  

 

Vid kommande möte bokas resterande styrelsemöten för våren samt datum för årsstämma.  

 

12. Mötet avslutas 

13. Ordförande tackar för dagens möte. 

 

 

 

 

 



Vid protokollet 

 
 

………………………………………………. 
Katarina Vallström 

 

 
Justerare    Ordförande 

 

……………………………………………….                 …………………………………….……     
      Peter Ohlsson     Jerker Hällqvist 

  
 


